

KELUARAN  
**KHAS**

## PENDIDIKAN & LATIHAN

# Belajar main saham

■ AeU anjur seminar kaedah jual beli secara bijak

Oleh Hamizah Badiran  
hamizah@hmetro.com.my

Selaras usaha kerajaan meningkatkan jumlah graduan yang celik ekonomi dan bijak menguruskan kewangan, Asia e University (AeU) dengan kerjasama Golden Gate University, MNS Global dan FI Academy of Technical Analysis (FIATA) menganjurkan seminar Juruteknik Abad ke-21 pada 12 Mei lalu di kampus utama AeU.

Seminar yang mendedahkan penggunaan kaedah Wyckoff untuk urusan perdagangan mata wang dan saham secara bijak ini disampaikan pakar serta ahli akademik, Profesor Dr Hank Pruden dari Amerika Syarikat.

Dr Pruden ialah profesor

**Info**  
Program  
AeU

- Hubungi 1-300-300-238 atau memohon secara dalam talian di [www.aeu.edu.my](http://www.aeu.edu.my)
- Kunjungi AeU di Pameran Pendidikan Tinggi di Mid Valley Exhibition Centre hari ini dan esok bermula jam 11 pagi hingga 6 petang

dalam jurusan perniagaan turut menjawat portfolio sebagai ketua program bagi Kajian Analisis Teknikal di

Agno School of Business, Golden Gate University, San Francisco.

Dengan pengalaman lebih 20 tahun di dalam bidang perdagangan, beliau diberi kepercayaan menjawat jawatan Pengarah Eksekutif di Institute of Technical Market Analysis serta Presiden di Technical Securities Analysis Association of San Francisco.

Seminar ini adalah berkisar kehebatan kaedah Wyckoff yang membolehkan sindiket menggerakkan pasaran komoditi, saham dan pilihan tersedia di masa depan. Kaedah Wyckoff sememangnya dibuktikan efektif untuk peniaga pada jangka waktu dan platform yang berbeza.

Kaedah ini merangkumi hukum penawaran dan per-

mintaan, hukum usaha berbanding hasil serta hukum sebab dan kesan. Analisis teknikal yang terbaik adalah kombinasi antara penelitian terhadap carta klasik dan pendapat daripada perspektif sains sosial.

AeU adalah universiti bertaraf multinasional yang ditubuhkan hasil persetujuan Persidangan Meja Bulat, Dialog Kerjasama Asia (ACD) yang dianggotai oleh 33 buah negara ahli termasuk Malaysia.

Semua program akademik yang ditawarkan adalah mematuhi piawaian antarabangsa, diluluskan Kementerian Pendidikan Malaysia dan memperoleh akreditasi dari Agensi Kelayakan Malaysia (MQA).

Pengambilan pelajar bagi September 2015 kini dibuka.

